

Ref No: RPES/Cir/163/2023 – 24

March 08, 2024

Circular to Parents: School timings during the holy month of Ramadan

<p>Dear Parents,</p> <p>Greetings!!!!</p> <p>During the holy month of Ramadan, the school timings for students will be as follows:</p> <p>Monday to Thursday: 8:30 AM to 12:30 PM Friday: 9:00 AM to 12:00 Noon</p> <p>Class Teacher will be sharing the revised timetable.</p> <p>School Office Timings: Monday to Thursday: 8:30 AM to 1:30 PM Friday: 9:00 AM to 12:00 Noon</p> <p>May this holy month of Ramadan bring you peace, prosperity, and spiritual growth. Wishing you and your family a blessed Ramadan filled with joy and reflection.</p>	<p>أولياء الأمور الأعزاء،</p> <p>تحية طيبة وبعد،</p> <p>خلال شهر رمضان المبارك، ستكون مواعيد الدراسة للطلاب على النحو التالي:</p> <p>من الاثنين إلى الخميس: من 8:30 صباحًا حتى 12:30 ظهرًا الجمعة: من 9:00 صباحًا إلى 12:00 ظهرًا</p> <p>سيقوم معلم الفصل بمشاركة الجدول الزمني المعدل مع مواعيد رمضان.</p> <p>مواعيد الدوام المدرسي: من الاثنين إلى الخميس: من 8:30 صباحًا حتى 1:30 ظهرًا الجمعة: من 9:00 صباحًا إلى 12:00 ظهرًا</p> <p>أتمنى أن يجلب لكم شهر رمضان المبارك السلام والازدهار والنمو الروحي. أتمنى لك ولعائلتك رمضان مبارك مليء بالبهجة والتأمل.</p>
--	---

Kind regards,

Syed Tahir Ali
Principal